

This Agreement made and entered on 2025/11/09 Between
First Party: EAST CONSTRUCTION GENERAL CONT, EST.
C.R: 2059103505
P.O.BOX-35514, JUBAIL, KSA

Second Party: Miad Mohammed Masaqem Al-Harbi
General Contracting Establishment
CR. NUMBER: 2055137531

Service Agreement

Where the first party has various contracts with refineries

petrochemicals and construction Companies and other clients within the Kingdom of Saudi Arabia and the second party after discussion Has agreed to provide Subcontract services to the First party on the following terms and conditions.

1. Second Party will Provide Civil and Construction Works to First Party.
2. First Party will be responsible for I.D Card Vehicle stickers and gate passes for Equipment/vehicle and personnel for Second party. Second party will provide all required documents for This purpose to the first party.
3. First party reserves the right to terminate this contract and time at their own discretion. However possible efforts shall be made to provide adequate notice period.
4. Second party shall have no right to break the contract unless equal or competent service in given and accepted by the first party.
5. Second party will be held responsible for annual Vacation, leave, sick leave, medical expenses, Accidental insurance, workman compensation,

6.	رقم التسجيل	2059103505	رقم الإشتراك	1093997
7.	رقم الطلب	13854	تاريخ الطلب	19/11/2025
	رقم الطلب	7515258	مقدم الطلب	ميضانور رحمن ميلون
	الرقم الوظيفي	13854		

مؤسسة تعميمات الشرق للمقاولات العامة

2025/11/ 09

صدر بناء على طلب المشتري دون ادنى مسئولية على غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR

First Party: EAST CONSTRUCTION GENERAL CONT, EST.

Signature:

Second Party: Miad Mohammed Masaqem Al-Harbi
General Contracting Establishment

Signature:

أبرمت هذه الاتفاقية ف 2025/11/09 بين
الطرف الأول: مؤسسة تعميمات الشرق للمقاولات العامة
سجل تجاري: ٢٠٥٩١٠٣٥٠٥
ص.ب. ٣٥٥١٤، الجبيل، المملكة العربية السعودية

الطرف الثاني: مؤسسة ميعاد محمد مساقم الحربي للمقاولات العامة
س.ت: 2055137531

اتفاقية الخدمة

في حال كان للطرف الأول عقود مختلفة مع المصافي شركات البتر وكيمياويات والبناء وعملاء آخرين داخل المملكة العربية السعودية والطرف الثاني بعد المناقشة وافق على تقديم خدمات المقاولات من الباطن للطرف الأول وفقاً للشروط والأحكام التالية.

1. سيقدّم الطرف الثاني أعمالاً مدنية وإنشائية للطرف الأول.
2. سيكون الطرف الأول مسؤولاً عن بطاقات الهوية وملصقات المركبات وتصاريح الدخول للمعدات/المركبات والموظفين للطرف الثاني. وسيقدّم الطرف الثاني جميع المستندات المطلوبة لهذا الغرض للطرف الأول.
3. يحتفظ الطرف الأول بالحق في إنهاء هذا العقد وفقاً لتقديره المطلق. مع ذلك، سيُبدّل قصارى جهده لتوفير فترة إشعار كافية.
4. لا يحق للطرف الثاني فسخ العقد إلا إذا قدّم الطرف الأول خدمات مُمائلة أو كفاءة ووافق عليها.
5. سيكون الطرف الثاني مسؤولاً عن الإجازات السنوية، والإجازات المرضية، والنفقات الطبية، والتأمين ضد الحوادث، وتعويضات العمال، والتأمينات الاجتماعية، وما إلى ذلك.
6. سيتم الدفع بعد ٤٥ يوماً من استلام الفاتورة الشهرية المرفقة بسجلات الحضور والانصراف الموقعة من قبل ممثل الطرف الأول.
7. اتفاقية الخدمة هذه سارية المفعول م 2025/11/09 إلى

10/11/2027

8. الطرف الأول: مؤسسة تعميمات الشرق للمقاولات العامة

توقيع:

الطرف الثاني: مؤسسة ميعاد محمد مساقم الحربي للمقاولات العامة

توقيع: